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PROTOKÓŁ  Nr 36.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  30 maja 2012r. 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

1. Waldemar Banaszek – Wiceburmistrz Tłuszcza 

2. Maciej Puławski – redaktor Stacji Tłuszcz, mieszkaniec 

3. Rodzice uczniów klasy I F ze Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Tłuszczu 

 

Porządek: 

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w 

okresie od 16.05.2012r. do 30.05.2012r. 

2. Obchody 150 – lecia Drogi Żelaznej Warszawa – Petersburg.  

3. Dni Tłuszcza i Święto Pieśni Ludowej. 

4. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad 1. 

17-18.05.2012r. – wizytacja delegacji tureckiej w Gminie Tłuszcz, 

18.05.2012r. – „Ludzie Żelaznego Szlaku” w Muzeum im. Zofii i Wacława 

Nałkowskich w Wołominie, 

23.05.2012r. – Biblioteka Publiczna w Tłuszczu – wystawa kolejowa, 

24.05.2012r. – ocena prac plastycznych nawiązujących tematyką do kolejnictwa  

przez komisję konkursową, 

24.05.2012r. – mecz Trampkarze R-98 TKS Bóbr w Wieliszewie, 

25.05.2012r. – spotkanie w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu, 

25.05.2012r. – wystawa przy dworcu kolejowym w Tłuszczu, 

26.05.2012r. – otwarcie wystawy poświęconej kolejarzom oraz promocja książki 
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pt. „Węzeł kolejowy Tłuszcz” w Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej, 

29.05.2012r. – „Dzień na sportowo z przedszkolakami” z okazji Dnia Dziecka 

na Stadionie Miejskim. 

Ad 2. i Ad 3. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił uwagę, że z okazji Obchodyów 150 – lecia Drogi 

Żelaznej Warszawa – Petersburg i Dni Tłuszcza były zorganizowane dwie 

wystawy, w tym jedna przez dzieci. Wystawa, która była zorganizowana w 

ramach konkursu i brały w nie uczniowie szkół została nie zauważona pod 

względem docenienie wkładu pracy. Radny proponuje, aby na podstawie 

przekazanego dyrektorowi protokołu komisji konkursowej dyrektor Henryk 

Wysocki przygotował dyplomy  i nagrody rzeczowe lub, aby została 

zorganizowana wycieczka do Muzeum Kolejnictwa dla laureatów w ramach 

podziękowania. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  zwrócił 

się do Pana Banaszka o podjęcie stosownej decyzji w tym zakresie. 

Na zgłoszony wniosek przez radnego Sasina wiceburmistrz odpowiedział, iż nie 

będzie z tym problemu. Wyjaśnił również, iż wszystkie obowiązki organizacyjne 

zostały scedowane na dyrektora CKSiR i być może umknął mu ten fakt przy 

nawale zajęć. 

Radny Kamil Laskowski stwierdził, iż Pan Wysocki spisał się na medal pod 

względem organizacyjnym, według Pana Laskowskiego zbrakło jedynie 

organizacji turnieju ping-ponga i biegu. 

Również radny Fydryszek wyraził swoje zadowolenie za profesjonalizm Pana 

dyrektora, jednakże w jego odczuciu zabrakło rozgrywek organizowanych w 

ramach Ligi Bobra, lecz była to część niezależna od dyrektora CKSiR. 

Wiceburmistrz zasugerował i zaproponował, aby przy okazji Pożegnania 

Wakacji zostały wręczone nagrody i dyplomy dla biorących udział w konkursie 

plastycznym i sportowców. 

Radny Laskowski zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi i docenienie pod 

względem finansowym na grupę teatralną, która przygotowała przedstawienie 

pt. „ Kolejna walizka” – Teatr Młodych Tłuszcza, gdyż młodzież włożyła wiele 

zaangażowania w wystawienie tej sztuki. 9 czerwca 2012r. odbędzie się kolejna 

sztuka teatralna. Radny Fydryszek poparł opinię radnego Laskowskiego. 

Pan Włodzimierz Fydryszek zwrócił się do wiceburmistrza z prośbą o jak 

najszybsze ogłoszenie konkursów dla organizacji pozarządowych, według tego 

co obiecała mu doradca burmistrza. 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pan Tadeusz Sasin zwrócił 

się do przybyłych rodziców uczniów klasy I F ze Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Tłuszczu, aby zaprezentowali swoje stanowisko odnośnie 
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planowanego przeniesienia dzieci z tej klasy do pozostałych klas pierwszych od 

nowego roku szkolnego. 

Przedstawiciele rodziców klasy IF kategorycznie sprzeciwiają się likwidacji 

klasy i tym samym nie wyrażają zgody, aby ich dzieci zostały przeniesione do 

innych klas pierwszych. Rodzice wyjaśnili, że został złożony wniosek do 

Burmistrza Tłuszcza, aby klasa IF nie została zlikwidowana ze względu na 

dobro dzieci. Decydując się na taki krok nikt w mniemaniu rodziców nikt nie 

wziął pod uwagę opinii pedagoga lub psychologa, jak ten fakt odbije się na 

dzieciach. Uczniowie klasy IF nie zostaną przeniesieni całą klasą lub większa 

częścią lecz po 2-3 osoby do innych klas. W odczuciu rodziców dzieci zostały 

potraktowane przedmiotowo. Przybyła reprezentacja klasy chce, żeby klasa IF 

została utrzymana bez wprowadzenia zmian, tak jak było to obiecane przez 

Panią dyrektor we wrześniu oraz, aby dotychczasowa wychowawczyni 

prowadziła tę klasę przez najbliższe 2 lata. Uczniowie prowadzeni przez Panią 

Stańczak osiągnęły w tym roku bardzo dobre wyniki w nauce. Rodzice  klasy IF 

przybywając licznie na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia chcą 

swoją postawą uzmysłowić radnym, że cała ta sytuacja i na pewno odbije się na 

dzieciach, które będą czuły się jak „rozbitkowie na statku” w nowych klasach, 

gdyż będzie im się trudno zintegrować. 

Radny Włodzimierz Fydryszek zapytał obecnych rodziców, czy gdyby z innych 

klas pierwszych, liczniejszych zostały przeniesione dzieci do klasy IF, czy 

wyrazili by na to zgodę? 

Rodzice twierdząco odpowiedzieli radnemu, że nie mieli być nic przeciwko. 

Kontynuując poinformowali radnych, że na poniedziałkowym spotkaniu zostali 

poinformowani przez Panią dyrektor Beatę Dzięcioł, że od września ubiegłego 

roku odbywały się rozmowy o tym, że klasa IF zostanie rozwiązana z nowym 

rokiem szkolnym, a rodzice dowiedzieli się o tym fakcie dopiero teraz. Jak klasa 

została utworzona nikt nie informował, że ta klasa będzie rozwiązana po 

pierwszym roku. Gdyby rodzice o tym zamiarze wiedzieli to prawdopodobnie 

dzieci zostałyby przepisane od razu do innych klas. Raz jeszcze podkreślono, iż 

to zamierzenie odbija się z pewnością na najmłodszych i na dalszym etapie 

edukacyjnym, gdyż są to małe dzieci, które należy ukształtować. Dodatkowo 

również zastanawiają się dlaczego klasa IF stała się klasą tak małoliczną, że jest 

obecnie 16 uczniów, czy z góry było założenie, że ta klasa będzie rozwiązana. Z 

informacji przekazanych przez Panią dyrektor w dniu wczorajszym na 

odbywającej się sesji Rady Miejskiej wynika, że dzieci 6-letnie z I klasy wróciły 

do klas zerowych, jednakże nie ma takiej możliwości, gdyż jest Rozporządzenie, 

które jasno mówi, że rodzice składając deklaracje, że dziecko podejmuje naukę 

w pierwszej klasie nie ma możliwości powrotu do zerówki. Również z tych 

samych informacji w mniemaniu rodziców można wnioskować, że przesądzone 

było, że ta klasa będzie rozwiązana. 

Wiceburmistrz Waldemar Banaszek poinformował, że na podstawie arkusza 
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organizacyjnego, który obowiązywał na dzień 1 września 2012r. wynika 

następująca liczebność klas: IA-21 os., IB-22 os., IC-23 os., ID-22 os., IE-24 

os., IF-24 os., natomiast na dzień dzisiejszy ilość uczniów w poszczególnych 

klasach wygląda następująco: IA-21 os., IB-19 os., IC-24 os., ID-25 os., IE-24 

os., IF-16 os. Pan Banaszek dodał również, iż obecna wychowawczyni klasy IF 

jest bardzo dobrym pedagogiem. Następnie Z-ca Burmistrza wyjaśnił czym się 

Burmistrz kierował: 

- jest ogólnie obecny kryzys gospodarczy – ze względu na ten fakt 

przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji i Komisji Rewizyjnej zwrócili się 

do burmistrza, aby oszczędnie gospodarować gminnymi środkami finansowymi 

patrząc globalnie na całą Gminę Tłuszcz. W związku z tym po przejrzeniu 

arkuszy organizacyjnych wszystkich szkół zostały naniesione zmiany w 

arkuszach organizacyjnych. Jeśli klasa IF zostałaby zlikwidowana to będzie w 

trzech klasach po 25 uczniów, a w dwóch po 26 uczniów. Nie jest to za duża 

liczba porównując liczebność z klasami gdzie jest po 30 osób. Nie będzie można 

zarzucić, że będzie to za wieloliczna klasa. 

- nie jest to jedyna szkoła w której zajdą zmiany, gdyż w szkole w Postoliskach 

też jest stworzona jedna klasa I z dwóch i będzie 30 osobowa, a w szkole w 

Stryjkach będzie klasa I 29 osobowa. Roczny koszt utrzymania jednej klasy to 

około 70 tys. zł., 

- od lutego płacony jest fundusz zdrowotny podwyższony o 2%, 

- subwencja na chwilę obecną nie została zwiększona i gmin dopłaca ze swojego 

budżetu do niej, 

- od września br. nauczyciele dostaną  podwyżki wynagrodzeń o 3,8% i to 

również samorząd musi zapewnić.  

Pan Banaszek podkreślił, iż wiadomym jest, że gmina nie może oszczędzać na 

dzieciach, ale poziom szkolnictwa musi zostać utrzymany na odpowiednim 

pułapie. Oszczędza się wszędzie, pracownicy Urzędu Miejskiego w tym roku 

nie otrzymają żadnych podwyżek. 

Wydatki na oświatę kształtują się następująco: 

- w 2009r. subwencja wynosiła 12 483 121,00zł  - wkład Gminy 4 030 920,00zł, 

- w 2010r. subwencja wynosiła 13 319 360,00zł – wkład Gminy 4 461 663,00zł, 

- w 2011r. subwencja wynosiła 14 249 830,00zł – wkład Gminy 5 069 210,00zł, 

- w 2012r. subwencja wynosiła 15 134 171,00zł – wkład Gminy 5 324 080,00zł. 

Jest to znaczny uszczerbek na budżecie, a w naszej Gminie potrzeby są bardzo 

duże (m.in. wodociągi, kanalizacja). Pan Banaszek dodał, że burmistrz nie chce 

zaoszczędzonych w oświacie środków finansowych wydatkować na inne 

inwestycje, lecz chce przeznaczyć na poprawienie zaniedbań w gminnych 

placówkach oświatowych. 
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Rodzice zapytali kolejny raz wiceburmistrza, dlaczego klasa IF stała się tak 

małoliczną klasą i kto do tego doprowadził? 

Pan Waldemar Banaszek  stwierdził, że nie wie dlaczego. Z-ca burmistrza 

zwrócił się do przybyłych rodziców i stwierdził, że każdy patrzy na dobro 

swojego dziecka, natomiast burmistrz patrzy na wszystkie dzieci globalnie, żeby 

w godnych warunkach uczyły się. Zdarzają się sytuację, że w dzień 

przyjmowania interesantów przychodzą rodzice uczniów szkoły w Tłuszcz, 

którzy mieszkają w większych odległościach od placówki, z pytaniem dlatego 

zajęcia rozpoczynają się od godziny 7 rano w szczególności zimową porą. 

Zdarzają się pretensje z tego tytułu, a to jest spowodowane problemami 

lokalowymi. Utrzymując większą liczebność klas spowodujemy, że zajęcia będą 

prowadzone do godziny 18, zadowolona zostanie jedna grupa małych dzieci, a 

w szkole uczy się ok. 700 uczniów. Pan Banaszek zapytał rodziców, czy jeśli 

klasa IF zostałaby to, czy wyrazili by zgodę na to, aby ich dzieci zaczynały 

zajęcia od 7 rano? 

Rodzice wyrazili zgodę. 

Pan Waldemar Banaszek przybliżył zrealizowane częściowo i konieczne do 

wykonania inwestycje w placówkach oświatowych z terenu Gminy Tłuszcz: 

- Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Tłuszczu: 

- przyłącze elektryczne, czyli zwiększenie mocy, 

  - remont łazienek wg. zaleceń SANEPIDU, 

  - remont przeciekającego dachu, 

  - hala sportowa, 

- Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu : 

  - wymiana podłóg (terakota) na korytarzach szkolnych, ze względu 

na odklejająca się wykładzinę zagrażającą bezpieczeństwu, 

  - poprawienie klatki schodowej, 

- Przedszkole Samorządowe w Tłuszczu : 

  - termomodernizacja, 

  - wymiana ogrzewania, 

  - adaptacja mieszkania w budynku przedszkolnym na sale zajęć 

logopedycznych lub korekcyjnych, 

- Gimnazjum w Jasienicy: 

- zakończenie budowy, która trwa już 8 lat, budowa boiska (mimo, 

iż gmina otrzyma dotację to musi zabezpieczyć wkład własny do 

realizacji tej inwestycji), 
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- ZS w Postoliskach: 

  - budowa przedszkola, 

  - wymiana instalacji elektrycznej, 

  - przyłącze gazowe, 

- ZS-P w Kozłach: 

  - konieczność wybudowania chociażby sali gimnastycznej,  

- ZS w Mokrej Wsi – budowa łącznika (budynek szkolny – hala sportowa), 

- ZS w Stryjkach – budowa szatni. 

Te wszystkie inwestycje to są kolosalne wydatki pieniężne. Gmina nie może 

sobie pozwolić na rozrzutność, gdyż wszystkim dzieciom należy zapewnić 

godne warunki do nauki. Wiceburmistrz poinformował o mniejszych wpływach 

do budżetu z tyt. Subwencji oświatowej i z PIT’ów od Ministra Finansów, oraz 

o fakcie już na dzień dzisiejszy środki zabezpieczone na bieżące – na energię  

utrzymanie zostało wydatkowane w wysokości 70% i pokreślił, ze wszystkie 

szkoły musza być traktowane jednakowo. 

Głos zabrał radny Szydlik, wyjaśniając, iż podczas przerwy sesji Rady Miejskiej 

w Tłuszczu odbywającej się w dniu wczorajszym doszedł do wniosku, że nie 

powinien zawierać głosu ze względu na fakt, iż chwilowo pracuje w jednej ze 

szkół gminnych, ale po przeanalizowaniu tej sytuacji zmienił zdanie. Radny 

uważa, że jeśli klasa jest zbyt liczna i się ja dzieli, czy też klasy są dwie mniej 

liczne i się je łączy to wszystko jest w porządku. W przypadku klasy IF Pan 

Szydlik nie zgadza się do końca, gdyż uczniowie będą przesuwane jednostkowo 

( po troje – czworo) do pozostałych klas, a w poprzedniej kadencji była taka 

sytuacja, że jedna z  klas miała zapewnionego nauczyciela wspomagającego, 

gdyż klasa ta wymagała większego wsparcia, co również zwiększyło koszty jej 

utrzymania. „Dodatkowy” nauczyciel został przydzielony do tej klasy ze 

względu na petycje i prośby rodziców. Radny Szydlik zwrócił się do Pana 

Banaszka i twierdził, iż wiceburmistrz powinien wiedzieć, kto interweniował w 

tej sprawie z rodziców, jednocześnie Pan Szydlik zaznaczył, że nie chce 

czegokolwiek wytykać zastępcy, ale musi powiedzieć, że podania te pisała żona 

radnego o żona Pana Banaszka. Radny kontynuując stwierdził, iż skoro była 

sytuacja, że jego dziecko było w klasie, która miała podwyższone koszty 

utrzymania (2 pensje nauczycielskie były wypłacane), to byłby w tej chwili 

bardzo nie w porządku gdyby o tym fakcie nie wspomniał. Radny przyznał, że 

oszczędnością będzie przeniesienie uczniów klasy IF do inny klas, bo jest wiele 

rzeczy do zrobienia w oświacie, i środków finansowych brakuje na wiele 

zamierzeń, ale chodzi o to, żeby zastanowić się nad ta sytuacją i jakoś inaczej to 

rozwiązać. 

Pan Banaszek Waldemar stwierdził, ze ta decyzja nie należy od burmistrza. 
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Obecnie Komisja Oświaty się tym tematem zajmuje, również Komisja Budżetu i 

Inwestycji zajmie się ta sprawą  na najbliższym posiedzeniu oraz Komisja 

Rewizyjna. Jeśli komisje podejmą decyzję to i burmistrz również. 

Radny Tadeusz Sasin podziękował za uwagi, które padły na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia, dodał, iż wspólnie z Komisją Budżetu i 

Inwestycji i Burmistrzem podjęte zostaną stosowne decyzje  biorąc pod uwagę 

nie tylko aspekty ekonomiczne, ale również dydaktyczne. 

Jeden z rodziców zwrócił się do wiceburmistrza ze stwierdzeniem żeby nie 

mówił ile na co się wydało pieniędzy, bo tak naprawdę rodzice nie wiedzą, ile 

się rzeczywiście wydało, gdyż może być taka sytuacja, jak wtedy, gdy Stacja 

Tłuszcz chciała wglądu w jakieś dokumenty to burmistrz się na to nie zgodził. 

Wiceburmistrz stwierdził, iż nie wie o czym jest mowa. 

Rodzice uczniów klasy IF zwrócili się do Z-cy, aby nie prowadził polityki 

kadrowej pracowników kosztem ich dzieci. 

Pan Banaszek stwierdził, iż nikt nie został zwolniony. 

Rodzice przyznali rację, iż nikt nie został zwolniony, ale  dzieci w chwili 

obecnej są po prostu niepotrzebne w tym roku , ta klasa IF. Jeden z rodziców 

(dyrektor szkoły w Jasienicy)  stwierdziła, iż w maju w zeszłym roku pytana 

była przez Pana Banaszka o możliwość zatrudnienia Pani Stańczak w swojej 

placówce, również inny dyrektor był dwukrotnie wzywany przez 

wiceburmistrza w tej sprawie. Czy to jest zbieg okoliczności? Być może. A w 

tym roku Pani Stańczak otrzymuje etat po nauczycielce, która odchodzi na 

emeryturę, więc klasa jest niepotrzebna. Kolejnym pytaniem, które się nasuwa, 

to jak doszło do tego, że dzieci zapisane do te klasy wróciły do zerówki 0 to jest 

kolejny absurd. 

Pan Banaszek Waldemar stwierdził, iż nie jest prowadzona żadna polityka 

kadrowa. 

Odbyła się dyskusja odnośnie zebrania na którym rodzice otrzymali informacje 

o podziale klasy i przeniesieniu dzieci.  

Komisja zapoznała się z treścią pisma nr 1567 z dnia 30.05.2012r. 

wystosowanego do Burmistrza Tłuszcza oraz do wiadomości Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia, i Komisji Budżetu i Inwestycji przez Radę Rodziców przy 

ZS w Postoliskach – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu odnośnie 

naniesienia zmiany w arkuszu organizacyjnym, tak aby z jednej klasy I 

utworzono dwie. 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła jego treść pod rozwagę. 

Wiceburmistrz Banaszek zwrócił uwagę, iż z informacji jakie już przedstawił 

wiadomo, jakie są potrzeby. Dodał, iż w tej szkole są inne klasy liczące powyżej 

20 osób . Wymogi są takie, aby uczniom zapewnić opiekę logopedy, psychologa 
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i pedagoga jednak tworząc jeszcze jedną klasę zmniejszają się warunki 

lokalowe, i już w tym roku nie było odpowiedniej Sali na opiekę specjalistów. 

Radny Kamil Laskowski przyznał, iż wiadomo, że w Polsce zamyka się szkoły 

ze względów ekonomicznych. Należy zwrócić uwagę, iż subwencja oświatowa 

przyznawana każdej gminie jest przyznawana na konkretną liczbę uczniów. 

Hipotetycznie dzieląc kwotę subwencję na ilość uczniów to klasy musiałby 

liczyć po ok 37-40, żeby starczyło tych środków finansowych. 

Radny Stefan Mikiciuk wyraził swoje zdanie. Biorąc pod uwagę liczbę dzieci w 

klasach (16-20) w Tłuszczu w poszczególnych oddziałach klas pierwszych, 

porównując co się dzieje w innych szkołach w gminie, gdzie jest 29-30 uczniów 

to zdaniem radnego rodzice z Tłuszcza nie koniecznie, aż tak powinni walczyć. 

Wiadomo, że każdy rodzic chciałby, aby jego dziecko przychodziło na zajęcia 

na 8 i o 14 było w domu. Po drugie przybyli rodzice mówili, że dzieci będą 

osamotnione w nowych klasach, a przecież one dopiero zaczęły edukację i 

dzieci w takim wieku bardzo szybko się integrują. Radny Mikiciuk ogólnie jest 

za tym, aby klasy były mniej liczne, ale wszystkie, zasugerował, że jeżeli należy 

szukać oszczędności  i praktykuje się tworzenie wielolicznych klas I w całej 

gminie to niektórzy rodzice powinni iść trochę na ustępstwo. 

Radny Fydryszek zwrócił uwagę na fakt, że klasa IF ma 16 os., kolejna klasa 

liczy 19 os. I jest wiadome, co się stanie jeśli od tej 19 – osobowej klasy odejdą 

kolejne dwie osoby. Dlatego też Pan radny zasugerował, żeby chętne dzieci i 

zdecydowani rodzice z liczniejszych klas przepisali je do np. IF. Pan Fydryszek 

uważa, że gdzieś został popełniony błąd w ustalaniu liczebności klas. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy radnymi  a wiceburmistrzem  m.in. odnośnie 

braku odpowiednich warunków lokalowych w placówkach szkolnych, panującej 

sytuacji w związku z klasą IF i jedną klasą bardzo liczną w Postoliskach i o 

braku przeglądu ścianki wspinaczkowej, oraz o zatrudnieniu nauczycieli 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia poddała pod głosowanie wniosek formalny 

o następującej treści: 

 Czy Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia popiera stanowisko rodziców w 

sprawie utrzymania klasy IF w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Tłuszczu. 

Wniosek został przyjęty 4 głosami „ZA” i 1głosem „PRZECIW”. 

Komisja Oświaty uważa, że sprawą powinna zająć się również Komisja Budżetu 

i Inwestycji, jak również Komisja Rewizyjna. 

Na zakończenie radny Laskowski zwrócił uwagę na brak obiegu informacji w 

Urzędzie Miejskim w Tłuszczu i brak podjęcia jakichkolwiek działań na 

zgłoszony przez niego droga e-mailową problem. W lutym br. radny rozmawiał 

z Panią Jolantą Kielak – Kierownik Wydziału UGK i podczas rozmowy zwrócił 

uwagę na potrzebę montażu tabliczki z nazwą ulicy Bajeczna w Tłuszczu. 
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Okazało się w trakcie rozmowy, iż radny wysłał e-maila na zły adres podany na 

www.tluszcz.pl. Pan Laskowski otrzymał wyjaśnienie od Pani Kielak, że 

wiadomości z pod tego adresu nikt nie odbiera. Radny zgłosił zastrzeżenia, iż 

nie wiadomo ile innych osób skorzystało z tego @ co on. Wg informacji 

uzyskanych od Pani kierownik wiadomości elektroniczne należy wysyłać na 

urzad@tluszcz.pl lub na jej służbowy adres. Pan Laskowski tak uczynił i 9 maja. 

2012r. wysłała e-maila na dwa wskazane adresy i do dziś nie uzyskał 

odpowiedzi, a słupek jest wyrwany tak jak był. 

 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  6 czerwca 2012r.   

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 06.06.2012r. 
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